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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Etyki Poselskiej (nr 51)
22 listopada 2013 r.
Komisja Etyki Poselskiej, obradująca pod przewodnictwem poseł Elżbiety Witek 
(PiS), przewodniczącej Komisji, dokonała: 

– wyboru przewodniczącego Komisji Etyki Poselskiej.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bożena Bryła-Rodek i Beata Maciak.

Przewodniczący poseł Elżbieta Witek (PiS):
Otwieram posiedzenie Komisji Etyki Poselskiej, witam państwa posłów, członków Komi-
sji, stwierdzam kworum. Porządek dzienny posiedzenia otrzymaliście państwo w zawia-
domieniach. Czy są uwagi do porządku dziennego? 
Uwag nie słyszę. Uważam, że porządek dzienny został przyjęty bez zmian. Przystę-

pujemy do rozpatrzenia punktu pierwszego porządku dziennego – wybór przewodniczą-
cego Komisji Etyki Poselskiej. Zgodnie z art. 145 ust. 3 regulaminu Sejmu funkcję prze-
wodniczącego i zastępcy przewodniczącego pełnią kolejno po sześć miesięcy członkowie 
Komisji. Z dniem 30 listopada br. upływa kadencja obecnej przewodniczącej, czyli moja, 
w związku z tym zgłaszam kandydaturę pana posła Stefaniuka. Czy ktoś z państwa 
ma inną kandydaturę? Nie. Panie pośle, czy pan wyraża zgodę na objęcie tej funkcji? 
Pan poseł wyraził zgodę. W takim razie poddam to jeszcze formalnie pod głosowanie.
Kto z państwa jest za tym, żeby na funkcję przewodniczącego, na okres następnych 

sześciu miesięcy wybrać pana posła Franciszka Stefaniuka?
Cztery za. Nikt nie był przeciw. Jedna osoba wstrzymała się od głosu, czyli sam zain-

teresowany. 

Poseł Franciszek Jerzy Stefaniuk (PSL): 
Ja zgodziłem się, przyjąłem, ale tak po prostu nie głosowałem.

Przewodniczący poseł Elżbieta Witek (PiS):
Tak, no taki jest zwyczaj w tej Komisji, że osoba, której to dotyczy, nie bierze udziału 
w głosowaniu. Gdyby tak było w innych komisjach, przy  innych sprawach, to myślę, 
że byłoby to wzorcowe. Tak więc – cztery za, nikt nie był przeciw, jedna osoba, czyli sam 
zainteresowany się wstrzymał.
Proszę państwa, jednocześnie dziękuję bardzo za mijającą sześciomiesięczną kadencję 

i na tym kończę posiedzenie dzisiejszej Komisji, dziękuję państwu bardzo.


